
Protokoll 140214 

 

Styrelsemöte i POMS- Habiliteringspsykologernas yrkesförening 

 

Närvarande: Anna Tidman, Stefan Lycknert, Kristina Lindberg, Carina Lindgren, Magnus 

Ivarsson, Pia Åkerlund, Brita Warne. 

 

 

§ 1 Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 

§3 Föregående protokoll gås igenom 

 

§ 4 Rapporter: Pia har följt upp en hearing med socialstyrelsen angående 

hälsosamma måltider, detta var för alla yrkeskategorier. Pia hade kommenterat 

att det var kanske inte kostråd utan motiverande samtal som kunde vara bra för 

vår målgrupp. Nu finns det en webbaserad utbildning med text, enligt Pia såg 

den bra ut från början men inte längre fram. Information om detta skall in i 

POMS bladet. 

 

§ 5 Val av vice ordförande: Åsa Korsfeldt väljs till vice ordförande. 

 

§ 6  Skrivelser 

  Har inte inkommit några. 

 

§ 7  Remisser 

 Har inte inkommit några. 

 

§ 8 Konferenser:  
 PS14: PS14 är i Örebro i maj. POMS är anmäld och bekostar resa och hotell, 

Magnus åker. Vi ska där ge information om POMS. Vi behöver godis samt en 

broschyr med POMS där det också skall finnas en mailadress till POMS. 

Magnus skall undersöka om den behöver uppdateras.  

Pia pratar med sin bror angående rollup banderoll med POMS loggan 

  

 Psykologidagarna Uppsala universitet: Detta åker POMS inte på 

 

 FUB debatt med politiker: Magnus har träffat FUB två gånger och kommit fram 

till detta. Debatten blir den 8 maj i ABF huset i Stockholm. Riks FUB kommer 

att skicka ut inbjudningar till utvalda politiker. Barbro Levin kommer att prata. 

Fokus kommer att vara på LSS och är uppdelat på tre grenar. Goda 

levnadsvillkor och ekonomi samt hur LSS tillämpas juridisk.  

 Alla partier kommer inte att bjudas in, det blir endast S, M, V, FP. 

 Brita tipsar om att hon har en moster som är journalist på en facktidning för 

SKL och denna moster kanske skulle kunna skriva om detta. 

 Det uppkommer en diskussion om huruvida vi skall skicka ut en presslease för 

denna debatt. Magnus hör med moderator Elisabeth Sandlund kring detta. 

 Vi ska tänka på om vi har någon speciell fråga som vi vill lyfta fram. 



 Kostnaden blir för lokal och moderator. Folkhälsoinstitutet har nyligt gjort en 

rapport kring LSS. 

 

 Höstkonferens: Ida Lindblad har en avhandling kring utvecklingsstörning. 

 Åsa undersöker om dessa föreläsare kan komma: Louise Börtsen, en dansk 

psykolog som kan mycket om CP, Kristina Stadsklev, en norska som anpassat 

test till barn som har CP skada. Även Mats Granlund skall Åsa kolla upp. 

 Vi ska göra ett upprop via mail och undersöka om det finns intresse hos någon 

POMSare om att föreläsa, mailet skall skickas ut via registret. Vi vet att vår 

forna ordförande Kristina L gärna vill föreläsa om Downs syndrom och demens, 

Anna mailar henne. Carina hör med Anna Leven om hon kan komma. Stefan 

kollar Ersta och Bergendahl  och preliminärbokar lokal. 

 Kristina frågar de personer i Malmö som var intresserade av att anordna 

konferensen. Brita undersöker om det finns en spelfilm ang theory of mind som 

heter Mask. 

 

§ 9 POMS kontakter med andra organisationer 

 Finns inget 

 

§ 10 POMS bladet och styrelsens sida: Nästa nummer skall det vara fokus på Eva 

Tideman samt Ida Lindblad och presentation av nya styrelsemedlemmar. 

 Anna skriver på styrelsens sida. Det är också bra om det finns någonting inför 

debatten samt info om höst konferensen.  

                      Pia skall kontakta mannen som är ansvarig för hemsidan för att kunna lägga ut 

info kring konferens och debatt där. 

 Magnus skriver om debatten till POMS bladet. 

 Anna kontaktar Charlie om att skicka ut ett massutskick via mail med 

information om debatt och höstkonferens samt om det finns något intresse av att 

hålla i något seminarie 

 

§ 11 Uppdatering av hemsidan: Magnus skall försöka uppdatera den. Och sätter in 

loggan när den är klar. 

 

§ 12 Uppdrag åt POMS: Finns inget 

 

§ 13 Förbundskontakter/YFN.: Anna T kommer att diskutera med Kerstin T vilka 

professionsfrågor som är viktiga för habiliteringspsykologer, t ex psykologisk 

behandling. 

 Anders Wahlberg är vår fadder, vi ska bjuda in honom till mötet den 29/8 

YFN har lagt ned sin verksamhet. 

 

§ 14  Bordlagda frågor 

 Finns inga 

 

§ 15 Övrig frågor : Frågan med loggan bordläggs, Stefan får ha utslagsröst och 

meddelar valen på nästa styrelsemöte. 

 Examensarbete kring mobbning. Enkät kommer att skickas ut via förbundets 

medlemsbrev.  

 



 Aktivitetsbidrag: Vi har sökt tidigare men inte fått, nu funderar vi om vi kan får 

för politiker kvällen, Anna undersöker detta. 

Medlemsregistret: Det fanns vid mötet inga nya medlemmar. Vi vill ha 

medlemspengarna i april och september, Kristina undersöker detta. 

En fråga om upp angående  

Digitilaseringen:  Det är digitaliserat, nu skall det in på hemsidan. Magnus 

mailar hemside Magnus . Vi vill ha tillbaka hårddisken 

 

§ 16  Kommande mötestider: 

Nästa styrelsemöte blir 140509  

 

§ 17 Mötet avslutas 

 

 

 

 För styrelsen   Justerare 

 

 

 

 Carina Lindgren  Anna Tidman 

 Sekreterare   Ordförande 

     


